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Răspuns angajant însnflețitoarelor îndemnuri 
for mulate de tovarășul NICOLAE CEAUȘESCU

Ritmuri înalte 
de extracție

Cu plusul consemnat 
în data de 15 februarie, 
colectivul de muncă de 
la IM Lonea a ridicat la 
2870 de tone cantitatea 
de cărbune livrată su
plimentar, de la începu
tul lunii.

Rezultatele cele mai 
bune le-au înregistrat 
minerii sectorului IV 
al unității; sporul de 
producție obținut în 15 
zile din februarie este 
de 5120 de tone. Ritmu
rile înalte la extracția 
cărbunelui sint rodul 
exploatării intensive a 
liniei de front, al nive
lului superior atins la 
productivitatea mun
cii. Se remarcă brigăzi
le coordonate de Gri
gor© Mlndruț, Gh©or- 
ghe Lipșa, Ioan Botea- 
nu —■ formații care, sti 
de zi, realizează viteze 
mari de avansare, ca 
urmare a folosirii, cu 
competență și hărnicie, 
a unor tehnologii de 
înalt randament la ex
ploatarea zăcămintului 
de cărbune

Sporuri de producție 
consemnează, la zi, și 
minerii sectoarelor I, 
III și VI. (S.B.)

In sectorul III al IM 
Lonea activează cu re
zultate bune în produc
ție și minerii din forma
ția condusă de Eugen 
Voicu.

Foto: O. GEORGESCU 
încrederea trebuie confirmată prin fapte de muncă
ninoasa trece, de o perioadă, prin greutăți legate de configurația zăcămintului și, mai ales, de aprovizionarea greoaie a locurilor de muncă, în zona stratului 5, blocul II. Unul dintre colectivele de muncă ale sectorului de la care 
se aștepta mai mult, brigada condusă de Gheorghe Vîslă, a înregistrat, In luna 
ianuarie, un minus de 230 
tone de cărbune. Produc
tivitatea muncii a fost sub 
nivelul planificat cu 200 
kg pe post. Nu este o ră- 
mînere în urmă îngrijo

La I. M. Cîmpu lui Neag
Utilizarea la capacitate a 
utilajelor - premisă certă 

a realizării sarcinilor planificateComparativ cu perioada ultimelor zile din ianuarie, în prima decadă a acestei luni ritmul de producție de la IM Cîmpu lui Neag a înregistrat o scădere. A- ceasta nu s-a datorat însă vremii — care, nu de puține ori, în acest anotimp poate crea dificultăți în desfășurarea activității din carieră — ci faptului că, în momentul de față, se acționează pentru finalizarea descopertei din zonele A-j-C în vederea conturării treptelor de carieră 1, 2 și 3 și punerii în valoare a zăcămintelor de cărbune din stratele 3 și 
5. Lucrarea menționată 
este una de anvergură, cantitatea de steril ce urmează a fi dislocat fiind de peste 100 000 mc. Ca atare, este firească atenția ce j-a (CotKiuuBi e ta pag- • 2-a)

rătoare. ceea ce dovedește că brigada, mai concret și mai eficient sprijinită, ar fi putut să-și realizeze sarcinile. De aceea, ne-am 
adresat șefului de sector, 
sing. Dumitru Her, pentru a analiza căile și metode
le prin care această for
mație de lucru ar putea să 

fost acordată, de terminarea ei la data planificată depinzînd, totodată, recuperarea grabnică a restanței acumulate. Acesta este, de fapt, și motivul pentru care executarea deseo- pertei din zonele A-J-C a fost încredințată brigăzilor 1 și 4, două formații fruntașe ale minei. Prima, cea condusă de Constantin Toncea, a realizat, suplimentar, în ianuarie, peste 3100 tone de cărbune, des- cbpertînd, peste sarcinile planificate, un volum de masă sterilă de 22 000 mc. Brigada condusă de sing. Radu Botez a raportat peste plan, în aceeași perioa-
Gheorghe OLTEANU 

se ridice la nivelul sarcinilor planificate.— Incepînd cu data de 1 februarie, la conducerea brjgăzii am numit un miner tînăr și destoinic — :A- lexahdru Csogvenit la mina Aninoasa numai în luna septembrie. Investi
ția de încredere se pare că 
va dă roade, întrueît te

în stilul de muncă al comitetului de partid

Exigența nu slăbește, 
chiar dacă realizările cresc!Din orientarea consecventă a unui comitet de partid asupra problematicii căreia înțelege să-i a- corde cea mai mare a- tenție am desprins, recent,răspunsul la o întrebare care se înscrie în sfera de preocupări a muncii po-litice. Cînd anume intervine comitetul prin măsuri și acțiuni concrete, într-o problemă majoră cum este cea a realizării producției? După ce s-a acumulat 

o rămânere în urmă îngrijorătoare și lucrurile par să se împotmolească? După primele semne de scădere a realizărilor? Sau, chiar înaintea acestora? Fără pretenția unei argumentări exhaustive iată tap- tele:| Incepînd cu luna februarie, la mina Lupeni realizările la producția fizică se 

rîndurile membrilor brigăzii s-a instituit un climat de muncă responsabil. Oamenii se mobilizează mai bine, „pun umărul” la treabă.La ieșirea din schimb, stăm de vorbă cu proaspătul brigadier. A venit la ^Aninoasa de la mina Ba- raolt, județul Covasna și este hotărit să rămînă aici. Ce trebuie întreprins. Ia nivelul sectorului și ăl minei, pentru ca brigada să-și realizeze sarcinile?
Mircea BUJORESCU

(Continuare ta pag, a 2-a) 

înscriu la. o medie zilnică cu aproape 2000 tone de cărbune șuperioară lunii ianuarie. Ritmul extracției este așezat pe un făgaș tot mai bun, ținînd cont ca principalele sectoare au respectat termenele depunere în funcțiune au- 
I.M. LUPENInor mari capacități de producție. îmbunătățiri semnificative s-au înregistrat și la alți indicatori: productivitatea muncii, vitezele de avansare la deschideri, calitatea cărbunelui. Chiar și „indicatorul” cu sprijinul căruia este măsurată starea disciplinară— urmărit, zi de zi. Ia fiecare mină — prezintă la Lupeni un nivel substanțial îmbunătățit Este vorba despre scăderea „ne-motivatelor” la jumătate față de ianuarie. Toate a- cestea sînt semne ale

ECONOMISIREA cea mai ieftină 
resursă de energie

Sînt necesare eforturi
pentru economisirea

energieiLa punctul de exploatare din Vulcan al CDEE Petroșani, facem, împreună cu maistrul Viorel Vlă- duț, un bilanț al consumului de energie electrică al marilor și mieilor consumatori, de pe raza orașului. Prima constatare este satisfăcătoare: toți marii consumatori,- respectiv întreprinderile miniere Vul- tan și Paroșeni, UP Corcești, IC Vulcan și UEH se încadrează în limitele cotelor alocate. Făcînd o a- naliză pe zile a consumului de energie electrică al acestor unități, am sesizat o evoluție sinuoasă a consumului. Adică sint zile cînd cota alocată a fost depășită, plusul de energie consumat fiind recu- 
în pag, a 3-a

DIALOG CETĂȚENESC

unei răspunderi sporite cu care se acționează pentru creșterea producției de cărbune la cea mai mare u- nitate extractivă a Văii Jiului.Cu asemenea date în față, comitetul de partid pe întreprindere a înțeles să orienteze analiza și dezbaterile recentei plena-re pe aceleași coordonatede exigență imprimate de mai mult timp în viața de partid. In spiritul sarcinilor și orientărilor desprinse did Tezele din a- prilie și din Expunerea din noiembrie 1988 ale tovarășului NîcolaeCeaușescu — documente de referință pentru munca politică ți activitatea eco- nomică din acest an — au fost stabilite noi măsuri pentru ca ritmul extracției să fie intensificat, să fie Urgentate celelalte lucrări
Ion MUSTAȚA

(Continuare în pag, a 2-a)

electrîceperat în alte zile. Cel mai important lucru este însă ca toate aceste întreprinderi economice șă se încadreze cu strictețe în cotele alocate la orele de vîrf de^sarcină. pentru a nu' suprasolicita sistemul și a perturba desfășurarea normală a activității de producție, prin decuplarea a- limentărir cu energie ’e-’ lectrică. Ț' " '■— Țin să evidențiez e- f ort urile depuse de colectivul minei Paroșeni, a doua mare consumatoare a orașului Vulcan, care nu numai că a respectat
Ștefan NEMECSEK

(Continuare in pag a 2-a)
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cresc!Aspecte esențiale ale îmbunătățirii 
activității feroviare

a- de
urmare a modului defec- nergie electrică — și, în tuos în care întreprinderi- acest scop, locomotivele beneficiare au efectuat le să nu mai circule izolat respectivele operațiuni.„Una din sarcinile noastre prioritare — arăta ing.

(Urmare din pag. 1)In cadrul adunării generale a oamenilor muncii, ceferiștii au analizat, cu responsabilitate și exigență, activitatea din anul trecut, stabilind, pe ceasta bază, o seriemăsuri menite să conducă la îmbunătățirea muncii. Atît în darea de seamă cît și în luările de cuvînt ale participanților s-a niat că bilanțul din putea să fie mult fructuos, dacă s-ar ționat cu mai- multă fermitate pentru ’.eliminarea, la timp, a lipsurilor. La unii dintre indicatorii de bază 
ai activității s-au consemnat realizări meritorii: prevederile planului la transportul de călători și marfă au fost depășite cu 
1,2 la sută, rulajul vagonului de marfă a fost redus cu 8,5 la sută, viteza comercială a trenurilor de marfă a fost .sporită cu 1,4 la sută. Nu în aceeași măsură s-a acționat, însă, în ce privește asigurarea tonajului briit (la care s-a înregistrat o nerealizare de 1,2 la sută) și în privința folosirii : judicioase, cu maximă chibzuință, a e- nergiei electrice — ceea ce a condus la depășirea, zilnic, a cotelor alocate, cu 9,23 MWh. De asemenea, în cursul anului 1988 au fost imobilizate un mare număr de vagoane la încărcare și descărcare, ca

subli- 1988 mai fi ac-

Utilizarea
(Urmare din pag. I)dă, 1200 tone de cărbune, realizînd suplimentar 1905 mc de descopertă. Dispun, în prezent, cele două formații de muncă de utilajele necesare efectuării programului de descopertă prevăzut? La această întrebare, Gheorghe Negruț, inginerul șef al minei, răspunde: . ■ . - .-^ Parcul de, utilaje active este asigurat pentru a ne realiza programul masă minieră — descopertă și exploatarea cărbunelui. Brigăzile angajate în activitatea de descopertă din zonele A-j-C lucrează.cu 11 excavatoare, iar secția SUCT din Cîmpu lui Neag fa

ce toate eforturile pentru 
a ne asigura autobasculantele necesare. Au fost cîteva zile în Care ritmul de lucru a fost mai redus, datorită lipsei de motorină. 
Cu. sprijinul conducerii CMVJ am rezolvat și a- ceastă problemă, astfel în- 
cît, în momentul de față, am intrat în ritmul normal de lucru.Așadar, la IM Cîmpu lui Neag utilajele sînt utilizate la capacitate, dînd, în activitatea descopertă, —

„Trebuie — sublinia Octavian Dragotă, șeful stației _ ._________ ......... ...„. Petroșani — să folosim maiVictor Iloiu, șeful RCM . bine timpul de lucru, mai — 6 constituie asigurarea . cu seamă la schimbareaPetroșani
cu seamă la , . .turelor". Iulian Geamănu,— O constituie asigurarea transportului ritmic al pro- ---------  .  .... . . —.---- .ducției de cărbune către operator RCM, s-a referitUnitățile siderurgice și cele la preocuparea pentru re-energetice. In acest scop, ducerea în continuare, arulajului vagonului de marfă, prin micșorarea timpului de staționare la încărcare-descărcare, tranzitul cu și fără lucrare.In cadrul adunării -generale s-a subliniat necesitatea ca baza tehnică — în continuă creștere și . modernizare — de care dispune Complexul CFR să fie mai bine și mai eficient folosită. Concretizarea u- nor ample programe de investiții crează condiții favorabile desfășurării unei activități ritmice de transport — iar eforturile ceferiștilor trebuie să fie pe măsura dotărilor, în așa fel îneît magistralele fero-

Adunări 
ale reprezentanților 

oamenilor muncii

lapre-
trebuie să depunem eforturi ca și în acest an sâ ne onorăm contractele, în condiții de eficiență e~ conomică sporită”. Alți vorbitori — între care Marin Bălașa, Alexandru Olah, Rodica Ardeleanu, Ion O- laru, Vasile Popa, Ion Bojincă, Cornel Viționeso s-au referit la necesitatea întăririi ordinii și disciplinei, la folosirea rațională a mijloacelor de remorca- ...  ........... ______ ,_____ _______re, la respectarea întocmai viare ale municipiului săa instrucțiunilor ce regie- fie veritabile, . artere,de „pulsînd” în ritmul viețiio economice a localitățilorVăii Jiului. Angajamentele asumate, în acest sens, vizează realizarea indicatorilor pe primul trimestru și pe întregul an.

miniere și electromecanice. In spirit critic, membrii comitetului de partid— Constantin Ignat, Andrei Mican, Aurel Anghe- luș, Gheorghe Dobroiu, Vasile Iovu, Mihai Ceucă, A- lexandru Blaj, directorul minei și alții — au insistat asupra neajunsurilor care se mai mențin în munca unor comitete de partid, pe sectoare, și birouri ale organizațiilor de bază, pe schimburi. Criticile formulate au sprijinit găsirea de soluții concrete pentru întărirea vieții interne de partid și creșterea capacității organizațiilor de bază în soluționarea problemelor cu care se confruntă colectivele..-— Putem spune că, în consens cu ceea ce am hotărît lâ această plenară— ne-a declarat tovarășul Vasile Rusu, secretarul comitetului de partid pe mină ■— s-a trecut Ia lucru încă din aceeași zi. Printre altele, â fost reanaliza- tă repartizarea noastră pe

sectoare și capacități de Lupeni producție. In formula pe surse, ele se creează eare am stabilit-o, fiecare I membru al comitetului și-a tarea activității, iar pentru ă le pune în valoare sînt necesare preocupări statornice. Este necesar, chiar, mult simț autocritic. In a- cest sens, plenara la care ne referim a avut o bună orientare întrucît la cheierea dezbaterilor, pă cum ne-a relatat inter- locutorul, au foțt unanim însușite criticile formulate la adresa unor comitete și : ? birouri ale organizațiilor de partid.
Nu afirmă nimeni că la mina Lupeni toate preocupările muncii politice sînt pe un făgaș bun. Este cert însă că la nivelul comitetului de partid nu sînt slăbite din atenție a- ceste preocupări, nici a- tunci cînd „producția merge mai bine”. in conținutul muncii politice această orientare denotă exigență față de organele subordonate și, nu în ultimul rînd, față de propria activitate a comitetului de partid pe mină.

asemenea re*’
. .... . . . i ;la sine, prin însăși dezvol-

mentează activitatea transport. S-au făcut serie de propuneri vizînd îmbunătățirea muncii sub toate aspectele. Astfel, Gheorghe Popescu, șeful stației Merișor, a arătat că se impun măsuri pentru e- liminarea risipei de e- C.T. DIACONUIa capacitate a utilajelor cuperarea minusului și diminuarea conținutului de cenușă din cărbunele exploatat la Cîmpu lui Neag sînt principalele căi . de acțiune pe care colectivul minei este hotărît să le urmeze prin folosirea, cu randament' maxim, a utilajelor din -dotare. ' • ,"

ele——, ... .......... de descopertă, randamentul scontat. Implicarea constan-

tă a factorilor de conducere din cadrul CMVJ a soluționat și alte probleme legate de repararea ‘ rativă a utilajelor „cad” pc parcurs, vorba, în acest sens, de înființarea unei reprezentanțe a întreprinderii „Progresul” din Brăila, ai cărei meseriași, împreună cu " personalul echipei service a minei, procedează la remedierea imediată a u- tilajelor defecte și acordă asistența tehnică.Revenind la obiectul investigației noastre , întreprinse la Cîmpu lui Neag, se mai poate reține î un element: < . ’ rațională, dar intensivă, utilajelor une face rea, fără bleme, a zate de roci dure, de natură gre- soasă. „Aceasta deoarece, subliniază inginerul geolog Marius Munteanu, a- pelăm, în condițiile prezente, de tectonică foarte accentuată, și la operații de împușcare pentru dislocarea masei sterile. Intr-o atare situație, exploatării selective a cărbunelui, îndeosebi în stratul 3, va trebui să i se acorde maximum de prioritate’’. Re-

ope- 
care Este

îneă exploatarea i, a aflate în funcți- posibilă depăși- prea multe pro- greutăților cau- intercalațiile de

(Urmare din pag. I)— In primul rînd — ne spune brigadierul — se ridică problema aprovizionării cu materiale. Intîm- pinăm greutăți în aprovizionarea cu lemn, operațiune pentru care se pierde foarte mult timp în procesul de producție.— In această problemă — intervine șeful sectorului — cu sprijinul conducerii minei am acționat încă de luna trecută. Galeria de cap pe unde se făcea a- provizionarea se presionase mult, îngreunînd transportul materialelor de susținere. De aceea s-a făcut o legătură, printr-un : între orizontul XI — mediu și orizontul de cap lucrare care, practic, ne creează posibilități sporite pentru aprovizionare. Astfel, abatajul cu front scurt
suitor,

( grup laEXCURSIE. Un de 34 de tineri de IPSRUEEM Petroșani pleacă astăzi într-b organizată cu Filialei din localitate BTT. Itftierariul: Oradea și * Băile Felix.
PROPUNERE. Mai mulți I lucrători din unitățile co- I merciale cu program I duminică au propus,

preluat cu multă răspunderi. noile sarcini. Cele mai multe dintre cadrele tehnico-inginerești, încă din schimbul doi al zilei tn care s-a desfășurat plenara, au avut intervenții la noile locuri de muncă încredințate pentru îndrumare și control. ,•In linii mari, am obținut răspunsul la întrebarea noastră. Cînd intervine co- mitetul de partid în problemele majore ale producției? In permanență, după cum se desprinde din practica muncii politice statornicite la mina Lupeni. Caracterul permanent al acțiunilor întreprinse are ca finalitate întărirea răspunderii, chiar și în condițiile cînd producția a crescut. Sarcinile complexe ale minei impun ca în toate colectivele să se acționeze cu perseverență pentru găsirea de noi resurse interne. Există încă — și nu numai la mina

în- 
du-

Economisirea energiei
(Urmare din pag. 1)

electrice

regularitate cotele de iilor de energie electrică la marii consumatori este mulțumitor, nu același lucru putem spune despre; micii consumatori și Consumatorii casnici. Pentru a- cest sector de activitate, ă fost stabilită o cotă zilnică, dar care însă nu a fost respectată în nici 6 \ zi, înregisțrîndu-se mari consumuri. Un exemplu negativ în acest Sens îl dau unitățile din Vulcan ale Cooperativei „Straja” Lupeni, EGCL, și punctele de lucru din Vulcan ale

cu _ T _energie aloeate, ci a înregistrat și importante e- conomii la zi — ne informează maistrul Viorel Vlă- duț,. șeful punctului - de exploatare Vulcan. Și a- ceasta, subliniem noi, în condițiile ’ în care minerii de la Paroșeni au extras, de la începutul anului mai bine C_ Z2ZZ...Z___  J.bune peste sarcinile plan, toarelui de energie electrică pe ACM Petroșani.tona de cărbune.' . Pentru prevenirea și a-Dacă bilanțul consumu- tenționarea consumatorilor
de 5200 tone de căr- de înregistrfnd o simți- scădere a consumu-

de energie electrică în legătură cu obligativitatea încadrării în cotele alocate, personalul operativ al punctului de exploatare din Vulcan al CDEE Petroșani a efectuat, în acest an, peste 80 de controale, ur- - ' mate de măsurile ce se - cuvin. La ghișeul unde se ' încasează plata energiei eclectice de la consumatorii casnici există peste 4000 de facturi neachitate.Oricum, se cere mai mult discerfiâmînț în diiecția utilizării .judicioase a‘ e- nergiei electrice din partea tuturor consumatorilor, mai ales în orele de vîrf * de sarcină. ■ '
încrederea trebuie confirmată 

prin fapte de muncăpe înclinare numărul 3, în gadă, se pot folosi linii care lucrează brigada lui duble. Pe una dintre linii Alexandru Csog, va beneficia de aprovizionare rit- gonete pentru mică. ' j— -- —vor fi introduse 20 de va-i încărcare, iar pe cealaltă vor exista, O altă problemă ridica- permanență, alte 40tă de brigadier a fost pla- ~e vagonete^Cui JiO^de^va- sarea pe schimburi a mi- " perilor. Șeful sectorului ne-a asigurat că, zilnic, pe fiecare schimb, vor fi plasați 8—10 oameni, dintre care doi se vor ocupa, exclusiv, de aprovizionare.Ce se mai poate întreprinde pentru ca brigada să-și realizeze sarcinile ?- In condițiile transportului discontinuu, deseori formația de lucru ducea lipsă de vagonete pentru preluarea produ- ’iei. S-a ajuns la concluzia că la această bri-

gonete pe. schimb, producția planificată poate fi e- vacuată. Au fost demarate și continuă lucrările de amenajare a căii ferate. Pî- nă la această dată s-au a- menajat deja 100 de metri de cale ferată.Am fost, de asemenea, asigurați că se va întări asistența tehnică pe schimburi. Un adjunct al șefului de sector și un maistru vor participa, pe fiecare schimb, la soluționarea problemelor tehnice cu care

se confruntă brigada. Și, nu în ultimul rînd, încre- " dorea care a fost acordată brigăzii a fost susținută și - i de sprijin în rezolvarea u- nor probleme sociale. Șeful de brigadă, spre exemplu, deși a veniț la Ani- noasa doar de cîteva luni, a primit locuință, urmînd să-și aducă familia și să se stabilească în Valea Jiului. Hotărirea acestuia, a șefilor de schimb Spiridon Munteanu, Vicențiu Jicu, Oprea Pran și Gheorghe Sandor, a minerilor Gheorghe Botezatu, Dan Brăilea- nu și Dănuț Găitan, cărora li se adaugă nou înca- drații Dorinei Vizitiu, Eugen Gherasim sau Gheorghe Rivan este ca, la sfințitul lunii februarie, să raporteze îndeplinirea sarcinilor de plan și chiar recuperarea minusului din luna trecută. Vom reveni !
1988 cu substanțiale depă
șiri de plan și cu beneficii. 
Produsele realizate de 
cest harnic colectiv 
unanim apreciate în 
peste 50 de unități —
joritatea fiind chioșcuri 
de întreprindere și din 
școli — pentru calitatea și 
diversitatea sortimentelor.

APICOLA. A început acțiunea de încheiere a contractelor pentru produsele apicole, pe anul 1989. In acest scop, apicultorii din municipiu sînt invitați la cercul apicol din Petroșani. Tot cu această ocazie, ei vor putea ridica bio- stimulatorii pentru familiile de albine, necesari în perioada de iarnă. (I.D.)

recentele adunări ale oa
menilor muncii ca și depo
zitele cu ridicata să spriji
ne acest orar de lucru. Da
că magazinele lucrează, și 
bazele pot să dea o mină 
de ajutor, cel puțin pentru __________ 
ridicarea ambalajelor. Pro
punerea este pe deplin în- unde există cele mai mari 

j rezerve de economisire.APA. Gospodărirea severă a apei se află permanent la ordinea zilei, în . _ . . . _ .acest început de an lipsit minima de minus 2 grade, grade, iar minimele 
de precipitații. Avem cu I- ------------------------ 'toții datoria să prevenim timp, vremea va fi, 

țțc risipa, atît în consumul in- general, instabilă, cu

PROGRAMUL UNIVERSITĂȚII POLITICE (ȘI 
DE CONDUCERE, FILIALA PETROȘANI. Cursurile 
pentru unii II și IV se desfășoară în ziua de luni, 20 
februarie a.c., ora 16, la sediul nou al Cabinetului mu
nicipal de partid (lingă Banca de Investiții).

Rubrică realizată de 
C.T. DIACONU

sînt posibile precipitații
_____ _  _ __________________ slabe, sub formă de nin-

VREMEA. La Petroșani, soare. Temperaturile ma-
temperatura maximă a xime vor evolua între
fost de plus 4 grade, iar plus 2 grade și plus 5

- ----- ’ vor
In următorul interval de oscila între minus 2 grade

în și minus 5 grade. tn    ____, __— _.
__ .r„, ... .... „______ _____ _____________ cer Paring, stratul de zăpadă pațiserie-cofetărie din Vul- 

,1° dustrial cît și în cel casnic, variabil. Izolat și temporar, măsoară 35 cm. ................. "

excursie, temeiată. (I.M.)sprijinula
PRODUSE. Rezultate 

bune in muncă obține, lu
nă de lună, laboratorul de

can, care a încheiat anul
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Deși ne aflăm în a doua jumătate a ultimei luni de iarnă, acest anotimp încă nu a trecut. Dar gospodarii localităților municipiului au început de mai multă vreme' pregătirile pentru sezonul de primăvară. Această problematică de actualitate a fost tema convorbirii cu ing. Nicolae Bogdan, directorul întreprinderii de gospodărire comunală și loca ti vă din Petroșani. J'" < ; V
— Un element esențial 

în crearea unei atmosfere 
de ordine în aspectul co- 

este 
gos- 

peri-
Cum 
sens, 
mu-

podârești din cartierele localităților.
■— Mul ți cetățeni ne-au' 

întrebat despre un aspect 
observat în diferite zone 
din municipiu, și anume: 
curățenia este determinată 
și de vina unităților EGCL, 
care nu au transportat con. 
tainerele. Cine trebuie șă 
restabilească ordinea 9

la care am obținut, în a- cest ari, 1 400 000 ouă care au fost distribuite consumurilor colective, laboratoarelor de cofetărie, cre- . . • Intr-operspectivă apropiată, a- dlcă prin mârtie-aprilie,
Deși ferma avicolă la Iscroni a intrat în peisajul cunoscut din această zonă, mulți' locuitori a- flați în diversele mijloace pe șelor și căminelor, săcu . ........și ferma se va extinde odată să

Gospodărirea și 
înfrumusețarea 

localităților
tidian al localităților 
activitatea de bună 
podărire în această 
oadă încă de iarnă, 
acționează, în acest 
unitățile din orașele 
nicipiului 9— A fost o etapă care am depășit-o printr-o acțiune de amploare, coordonată de consiliile populare, la care au participat lucrătorii din unitățile noastre Și mulți oameni ai muncii din întreprinderile Văii Jiului. Cu rare excepții, munca din domeniul salubrizării localităților se desfășoară în mod ritmic. De curînd am primit utilaje noi țt 2 autocontainie- re și, în perspectivă apro

pe

— In aceste împrejurări este evident că lucrătorii din cadrul unităților noastre. Dacă nu au procedat astfel însemnează că nu și-au dus munca pînă la capăt.
— Xn mare parte activi

tatea de bună gospodărire 
este sprijinită de mulți 
locuitori. Care este colabo
rarea IGCL cu asociațiile 
de locatari?';— Față de anul 1 s-a îmbunătățit substanțial colaborarea noastră chiar și în perioada de iarnă, deși este cunoscut 
că activitatea gospodărească a cetățenilor și a- sociațiilor de locatari aii primăvara, cînd se înregistrează Ocontinuă, exprimînd dorința

piată și’alțe mașini speci- .. .. .alizațe — care, adăugîndu- etapa de vîrf se celor existente, . vor ' ' ' _.____contribui la transportul _ participare amplă șl Operativ din punctele gos-
Un obiectiv principal al activității de

Cruce Roșie

promovarea susținuta a a 
igienico-sanitareAvînd la ordinea de zi în principal analiza activității depuse în ultimii doi ani, conferința municipală a Crucii Roșii, a reliefat contribuția meritorie a comitetelor, comisiilor și formațiilor de Cruce Roșie din localitățile Văii Jiului ia înfăptuirea politicii sanitare a statului nostru. Sînt edificatoare în acest sens rezultatele obținute de organizația de Cruce Roșie a orașului Petrila, care și-a sporit rîndurile cu peste 1000 de membri, înregistrînd și alte realizări meritorii, de cele de la întreprinderile miniere Paroșeni, Dîlja, Livezeni, IUMP, cartier Aninoasa și altele ale căror grupe sanitare au dovedit omogenitate și o bună pregătire la diferitele faze ale concursului acestor formații. A- tenția acordată activității educativ-sanitare în rîndul oamenilor muncii s-a Concretizat în cîteva cifre revelatoare. Pește 18 500 oameni au urmat cursurile de instruire pentru acordarea primului ajutor, 410 femei, în majoritate tinere. au absolvit cursurile de surori de Cruce Roșie, a sporit numărul grupelor r sanitare și al echipierelor, precum și dotarea lor cu echipamentele prevăzute de haremuri.Au fost menționate totodată și cîteva unități în care activitatea de Cruce , Roșie, îndeosebi în domeniul igienico-sapitar, a fost sub cerințe și posibilități.

tuturor de a trăi într-o atmosferă plăcută, civilizată.
— Și pentru că ați amin

tit de primăvară, cum sîn- 
teți pregătiți pentru acest 
apropiat sezon al înnoiri
lor în buna gospodărire și 
înfrumusețare a localită
ților 7— Vom acționa îndeosebi în orașele I’etrila, Vulcan și Lupeni pe baza unor pro-"■ grame concrete ce se de-- finitivează împreună cu . consiliile populare. Amenajarea de parcuri — în Petroșani se vor încheia lucrările din parcul . de lîngă Spitalul municipal — zone verzi, plantări de , pomi, arbori și arbuști ornamentali, gard viu, care 

vor spori aspectul plăcut al tuturor cartierelor. Materialul necesar îl avem încă din toamnă și este pus la păstrare în serele de la Vulcan și Lonea, care vor contribui efectiv, împreună cu cetățenii, la trecut înfrumusețarea continuă a localităților -în apropiatul sezon de primăvară.
T. SPATARU

de transport care trec aici nu se pot abține nu privească insistent, vădită curiozitate, ca cînd doar-doar reușesc zărească vreo găină. Nici nu le vor vedea deoarece între creșterea acestora în ograda ținui cetățean și cea dintr-o unitate avicolă este diferența dintre amatorism și profesionism. Realizat într-o perioadă de timp destul de scurtă, a- cest obiectiv'are semnifi- vulillu ,,, tații deosebite în procesul afla aproximativ de aprovizionare a popu- c„lației din Valea Jiului cu ductieun produs care nu lipsește din nici-o casă: oul.— In aceste zile colectivul nostru de muncă are preocupări statornice pentru buna îngrijire a găinilor a căror producție este direct proporțională cu calitatea muncii noastre, ne spunea tovarășul Constantin Belu, economist la „A- vicola” Deva, întreprindere de care aparține ferma 14 — Iscroni. Avem un e- fectiv de 74 197 păsări de

cu încheierea construcției
Ferma avicolă Iscroni

.și amenajării a încă 4 blocuri. Ele vor fi populate cu 82 000 capete tine- Tet din rase ușoare. Așadar, în curînd în fermă se vor . 150 000capete găini a căror pro-■ va fi destinată populației din Valea Jiului. De la intrarea în funcțiune, acum trei luni, s-au produs 1 873000 ouă.La intrarea în hală ră- mîi surprins de mii de ciripeli, pe diferite tonalități și neîncetînd nici o clipă. Așezate pe 3 nivele, în boxe de cîte 4—5, cele 20 000 de găini cîte se află într-un bloc ciugulesc încontinuu. Ai senzația că auzi o muzică stranie.

r. GORJANU

Din scrisorile sosite la redacție

civica

— Este o crescătorie modernă, cu aer condiționat, distribuirea apei și furajarea fiind mecanizate, ne mărturisea îngrijitoarea E- lena Constantin. Am venit aici de la Piatra Neamț unde am muncit 7. ăni tot la o unitate avicolă. Este o ocupație plăcută, mai ales dacă ți-s dragi păsările, fiind necesară o supraveghere permanentă și respectarea strictă a parametrilor tehnologici.Intr-o fermă avicolă în- tîlnești zeci de mii de găini „educate” și binevoitoare, cu reflexe formate de-a lungul timpului. 
La Iscroni sînt două rase productive: Albo 70. ' șiRosso 70. Programui lor, adică alternanța lumină- întuneric (odihnă) este în funcție de vîrsta păsărilor. Cînd au 180 zile, a- dică la maturitate, programul de lumină e - mai redus. Producția medie pe cap- de găină furajată este de pînă la 230 ouă pe an. In mod normal, aflam de la tînăra îngrijitoare a 8 blocului, oul se formează ■ la 16 ore.La ferma avicolă - din Iscroni muncește un colectiv tînăr, unii cu;experiență mai bogată în acest domeniu. alții integrați de curînd și deprinzînd „din mers” obișnuințele acestei munci, care presupune a- - tenție deosebită, pornind de la dragostea pentru păsări. La doar cîteva luni de la înființarea fermei, populația Văii Jiului con- sumă ouă proaspete, produse chiar aici, în municipiul nostru.

A fost remarcat, de semenea, aportul propagandei sanitare desfășurate de comitetele și comisiile de Cruce Roșie, cu sprijinul cadrelor medicale, prin cursuri, conferințe, expuneri, proiecții de filme cu tematică de promovare a politicii demografice a statului nostru, a normelor de igienă colectivă și individuală, îndeosebi în rîndul minerilor, de prevenire a consecințelor consumului abuziv de alcool și tutun, de înlăturare a cauzelor unor îmbolnăviri.Dezbaterile și hotărîrea adoptate de conferință au jalonat direcțiile principale pe care trebuie axată activitatea în perioada ce urmează. Comisiile de Cruce Roșie, grupele lor sanitare și celelalte formații vor trebui să se implice activ în acțiuni igienico- sanitare concrete în colaborare cu comisiile de femei, în scopul intensificării a- cestor activități îndeosebi în rîndurile tineretului și femeilor, în căminele de nefamiliști, cantine și în cartiere, cu personalul din alimentația publică.Sînt necesare mai multe acțiuni concrete, diversificate și eficiente — iată una din recomandările de principiu desprinse lucrările conferinței, trebuie să călăuzească tn- treaga activitate educativ sanitară a Crucii Roșii.
TomaȚAȚARCA

> Secțiade produse de 
panificație din Vtrtcan. 
Șefa de schimb ’ Iulja

; burnea verifică modul 
în* care muncitoarele 
Doina Tănase și Cardoș 
Rodica efectuează ope
rația de frămîntare a 
aluatului.

Va sugerăm

din care

Pe strada Unirii din Petroșani, în imediata propiere a complexului comercial „Parîngul” și a- lături de Școala generală nr. 5, așadar într-o zonă cu permanentă și intensă: circulație pietonală, se află amplasate două mijloace de informare publică: o Gazetă cetățenească și un loc destinat prezentării spectacolelor de la Teatrul de stat „Valea Jiului”. După starea în care se află acum, nici asociația locatarilor, nici Teatrul de stat nu au nimic de comunicat cetățenilor care trec nepăsători pe lîngă a- ceste amenajări. In ceea ce privește gazeta cetățenească ne amintim cum, Cu cîtva timp în urmă, era bine gospodărită, fiind nu numai un real mijloc de informare, ci și unul de educație civică. Cu geamul spart, gazeta are acum doar un afiș ce oferă informații despre recuperarea materiilor și materialelor refolosibile. Sugerăm asociației locatarilor din a- ceastă zonă să-și reînnoiască eforturile de organizare ; a amintitei gazete pentru a deveni un instrument de influențare, de educație cetățenească, adică să fie util scopului pentru care a fost creată. Numai prin ediții lunare, cu materiale evidențiind problematica cetățenească (acțiuni gospodărești, întreținerea fondului locativ, informații diverse etc), gazeta își va dovedi utilitatea publică.Cît despre spațiul de afișaj aihehajat de Teatrul de stat „Valea Jiului” trebuie să ne mărturisim mirarea că această instituție, care a aVut chiar aseară premiera spectacolului realizat cu o comedie celebră a lui Moliere, nu a considerat că trebuie informați $i locuitorii din cartierul Aeroport. Este o neglijență ce se răsfrînge chiar asupra teatrului. (T.S.)

E nevoie deAm primit numeroase scrisori, în ultima vreme, la redacție, prin care diverși oameni ai muncii din municipiul nostru își exprimă nemulțumirea față de modul în care sînt asigurate serviciile la gara din Petroșani. Nemulțumirile lor sînt generate de modul defectuos în care este organizat programul casei de bilete, de modul în care se efectuează gara- rea trenului cursă Petroșani— Lupeni. Spicuim eî- teva paragrafe din acestea: „Concretizînd afirmațiile anterioare, trebuie să a- rătăm că în gară Petroșani, cel puțin în preajma de plecare a trenului Lupeni funcționează mai o singură casă, aceasta este deschisă

altă soluție î inte de plecarea cursei spre Lupeni. Ci, asemenea situații există și dimineața la acceleratul spre Deva și după-amiâza.;' și seara la acceleratele de București”. „Deschiderea: casei de bilete cu un timp* limitat înainte de plecarea trenurilor amintite nu asigură garanția că toți cei ce doresc să călătorească pot intra în posesia biletului. Practic nu există „timpul necesar”, oricît de repede ar elibera biletele lucrătoarea de la casă”. Considerăm deci, că nemulțumirile oamenilor muncii care s-au adresat redacției noastre, sînt justificate (de altfel verificarea a- cestora ne-a condus la a- ceeași opinie), fapt pentruorei spre nu- Și____ ..... ^..._____ .....__ doar care supunem atenției con- cu puține minute înainte ................................ “de plecarea trenului. Fapt ce bineînțeles conduce nu de puține ori la rămînerea fără bilet a numeroși călători, care fie că renunță la serviciile trenului, fie casei de bilete fără, pauzele .că urcă fără bilet, pe con- dintre trenuri. Mai alessiderentul Că „se descurcă pentru trenurile persona-" ei”. „Dar această anoma- le s-ar putea cumpără bi- lie nu se întîlnește doar.. în jurul orelor 14,00, îna-

ducerii gării din Petroșani această -problemă, în vederea găsirii unei soluții a- vantajoase pentru fiecare. Sugerăm poate, în măsura posibilului, funcționarea
lete pe tot parcursul zilei. - 

George ARCAȘU
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1 La Televiziune

FILMELucrările Conterințel pentru tiezarmare de la Banana
socialiste

19,00 Telejurnal.19,25 Tezele și orientările formulate de tovarășul Nicolaa Ceaușescu — pro- gram de muncă și acțiune revoluționară. 'PETROȘANI iembrie: Departe de mea dezlănțuită; > Uni
rea: In fiecare zi dor de Miracolul.PETRILA: Flăcări pe comori.LONE A: Să-ți vorbeso despre mine.ANINOASA: Rocco și frații săi, I—II.VULCAN: Noile povești ale Seherezadei.LUPENI: RăzbunareaPanterei Roz.URICANT: Niște ieți grozavi.N.R. Eventualele dificări intervenite programarea filmelor a-/ . ......parțin întreprinderii Ci- 21,50 Telejurnal, nematografice Județene 22,00 închiderea progra- Hunedoara. mului.

Intervenția reprezentantului român —Tn continuare, s-a evidențiat că, în condițiile actuale, nu este posibil să se asigure o securitate reală și egală pentru toți dacă acționează izolat, pentru eliminarea unora sau altora dintre cele do
uă tipuri de arme de distrugere în masă — nucleare si chimice. „ . .România, care nu deține pectare a independenței și •' *-• suveranității, neamestec în. treburile interne, eliminare a forței și amenințării cu forța.In ceea ce privește dezarmarea nucleară, a subliniat reprezentantul țării . “ * ‘ pronunță pentru intensificarea tratativelor dintre URSS

' BEIJING 16 (Agețpres). — Proiectele de irigații preconizate pentru această iarnă în RP Chineză au fost realizate, informează a- genția China Nouă. înfăptuirea acestor obiective va mări suprafața irigată a țării cu încă 1,7 milioane* ha, cu 1 milion ha mai mult decît în aceeași perioadă a ‘anului trecut, a declarat o oficialitate a Departamentului pentru irigații din Ministerul resurselor hidrologice. El a precizat, totodată, . că alte 2,27 milioane hectare de soluri Saline și alcaline au fost fertilizate, asigu- rîndu-se condițiile creșterii productivității la hectar. Ca urmare a acestor măsuri, producția agricolă a provinciei Henan a crescut valoric eu 100 milioane yuani, iar cea a provinției Hubei cu peste 30 milioane yuani, relevă sursa menționată.HANOI 16 La începutul rie a intrat primul grup

lume.patriam mi-e 19,45 România înfine; Parîngul: 20,05 Copiii cîntă și partidul.20,25 Tinerețe — ție —■ spirit luționar.20,45 Omul și sănătatea.21,05 Cinecluburile —-prezență activă fa munca politico - educativă.21,20 Univers, viață.21,40 Pagini ț" de mareSn tate.

gocieri de dezarmare nucleară și chimică, care să se desfășoare simultan. ; A- ceste măsuri trebuie să fie privite în mod unitar ca părți ale unui ansamblu de acțiuni menite să contribuie la stabilitatea în lume, să situeze relațiile din- țre state pe baze noi, de egalitate în drepturi, res-

GENEVA 16 (Agerpres). — La Geneva continuă lucrările Conferinței pentru dezarmare. Intervenind în cadrul dezbaterilor generale, reprezentantul român, referindu-se la reducerile unilaterale de armamente, efective și cheltuieli militare anunțate de URSS și alte țări socialiste, a spus că țara noastră, care ’s-a pronunțat neabătut împotriva cursei înarmărilor și creșterii bugetelor militare, a -subliniat, încă dl.. ------1985, necesitatea unor mă- să șe acționeze cu hotărîre, suri unilaterale de reduce- fa etape, pentru eîimina- rea acestor arme în cel .mai scurt timp posibil, prin noastoe, România se încetarea producției și ex- perimentării lor, precum și tratativelor dintre URSS prin' distrugerea tuturor și SUA privind reducerea stocurilor de arme nu- ‘ ’cleare și chimice și punerea lor în afara legii — a relevat vorbitorul. Por- nindu-se de lă actualele realități, este necesar ca sesiunea Conferinței pentru dezarmare să contribuie la așezarea bazelor ținui proces -efectiv de ne-

educa- revo-
nu-nici arme nucleare și nici arme chimice și nu își propune să producă asemenea din arme consideră că trebuie

re a forțelor armate, inclusiv nucleare, ca și posibilitatea de a le pune în a- plicare fără ca interesele de securitate ale statglor respective să fie afectate. In noiembrie 1986, România a procedat, ea însăși, la o reducere de 5—10 la sută a armamentelor, e- fectivelor și cheltuielilor sale militare, exprimînd, totodată, speranța că a- cest act va oferi uri exemplu și altor țări.

cu 50 la sută a armelor lor strategice și încheierea u- nui acord în acest domeniu, în acest an. Totodată, s-a subliniat că este necesar să înceapă negocieri, cu participarea tuturor statelor, pentru lichidarea totală a armelor nucleare și punerea lor în afara legii.

bă- materie, :simfonice.populari-

Mica publicitate
FELICITĂRI

IN UNIUNEA SOVIETICA a fost lansat Un nou satelit de telecomunicații de tipul „Molnia”, transmite agenția TASS. Satelitul este destinat retransmiterii programelor de radio și televiziune prin intermediul sistemului „Orbita".DIN DATELE publicate 
'de Comisia Economică ONU pentru America Latină ți Caraibi (CEP AL), re
iese că fa ultimii șapte

ani țările din regiune au rambursat creditorilor străini, cu titlul de servicii a- ferente datoriei externe, peste 180 miliarde dolari, din care 29 miliarde dolari în 1988.
SECRETARUL GENE

RAL al Oragnizației Uni-

tații Africane, Ide Ouma- rou, care a participat la lucrările sesiunii- ordinare a Comitetului pentru Eli- , berare al OUA, a subliniat, 
Intr-o declarație făcută a- 
genției Jana, că reuniunea 
de la Tripoli, pozițiile ex
primate cu acest prilej, de
monstrează importanța ce 
se acordă, fa acest mo
ment, de către toate po
poarele continentului, lup
tei de eliberare, accesului 
Namibiei la independență.

(Agerpres). — lunii februa- în funcțiune . . generator alhidrocentralei de Ia Hoa Binh, din RS Vietnam. Testarea acestui grup generator începuse încă de la sfîrșitul anului trecut.
Generatorul va furniza 

circa 3,6—4 milioane kWh 
pe zi, sporind producția de 
energie electrică a părții 
de nord a țării cu 30 la 
sută, fa prezent eforturile 
constructorilor sînt concen
trate în vederea punerii fa 
funcțiune, pînă lă sfîrșitul 
acestui an, a celui de-al 
doilea grup generator.

CIND în buchetul vieții prinzi cel de-al 14-lea trandafir dragă Ramona Rotaru, mama, fratele și cumnata îți urează multă sănătate, fericire Și mulți ani !”. (7424)
VINZARI

„La
VIND pickup „Pioneer” și video - Național. Telefon 70850, Hațeg. (7432)

PIERDERIPIERDUT legitimație serviciu; pe numele Ancuța

Valeria, eliberată de IM Lupeni. O declar nulă. (7428)PIERDUT carnet C.A.R. 'Ancu- de nuLnr. 80, pe numele ța Valerica, eliberat TM Lupeni. II declar (7429)PIERDUT carnet ___dent pe numele Darie Gabriel, eliberat de Institutul de mine Petroșani. II clar nul. (7430)PIERDUT legitimație bliotecă (periodice) 7975, eliberată de Institutul de mine Petroșani. O declar nulă. (7431)
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Franța: Rasismul face parte din viața zilnică
vrea negri. Chiâr dacă ar răspunsul... La Marseille, 
cîștiga lunar 24 000 franci. „-Abdelkader vrea să se 

Pentru un alt aparta- angajeze ca agent imobili- 
J-------- ------ . ap Șj deciayg directoru

lui că este celibatar, pose
dă un autoturism și expe
riență și este Imediat disponibil. Din nefericire este negru, căci 1 se răspunde > „din păcate postul a fost ocupat”... Driss El Yazami.„ este refuzat la Lille ca a- gent imobiliar. In Bretagne, ambii sînt refuzați ca ospătari într-un restaurant din- tr-un hotel, deși afirmă că au experiență. La întrebarea de ce sînt refuzați, patronul răspunde „nu-mi pot permite să vă angajez. Clienții nu vor accepta”.Apoi, mergem la restaurant în calitate de clienți. Intr-un mic hotel-restau- rant din Saint-Brieuc, Abdelkader și Driss sosesc împreună. Viteza Cu care directoarea îi conduce în fundul sălii, departe de ceilalți clienți, este uluitoare: „Toate celelalte mese sînt rezervate”, va preciza-ea. Dar, în timpul celor două ore cît au stat în local nimeni nu le-a folosit...In concluzie, sînt francezii rasiști? Bineînțeles, în marea lor majoritate, ei nu sînt. Dăr atunci cum pdate explica faptul că Abdelkader Dansoko fbst refuzat accesul la loc de muncă sau la apartament ?.„

FOTBAL
O mică măcelărie bana

lă îfi centrul Parisului. 
’Abdelkader Dansoko, stu- >dent din Mali, stă la coadă împreună cu alți clienți. .Așteaptă, iar cfad îi vine rîndul, cere și el ceva. Măcelarul se face că nu aude și trece la următorul Client. O dată, de două ori. Abdelkader insistă. 
I se răspunde: „Nu, nu domnule, păcat de eforturi, mai sînt clienți care așteaptă”, Abdelkader Dansoko nu mai insistă.Cînd revista „Le Point” a hotărît să testeze cum se manifestă rasismul în viața cotidiană a Franței, Abdelkader s-a oferit voluntar. Lui i s-a alăturat Driss El Yazami, marocan, ziarist independent, care lucrează de 10 ani în Franța. Și el a avut ocazia să constate momentele neplăcute pe care le trăiește în Franța arabul „cu tenul mai închis și părul creț”.împreună cu un ziarist alb, cei doi vor să testeze situațiile multiple și banale ale vieții cotidiene In care rasismul este prezent: căutarea unui loc de muncă sau a unei locuințe, servirea unui prînz la a- celași restaurant. Aceasta în patru orașe din Franța: Paris, Lille, Marseille și Quimper, pentru a descoperi — după o metodă empirică — dacă francezii

sînt rasiști, dacă în Franța există rasism.Acel rasism obișnuit, .motivat", considerat a- proape natural. Au încercat, deci, să afle cum se manifestă rasismul fa via
ța cotidiană din Franța. In primul rînd atunci Cînd se caută un apartament, lntr-o manieră clasică, prin mica publicitate.? ...Pentru un apartament de patru camere — spun

ment, de ‘asemenea. In a- cest arondisment, elimina
rea lui Abdelkader Danso
ko va fi și mai rapidă. El telefonează, discută despre suprafață. încălzire, cheltuieli și fixează ora vizitei „la ora 17 după-amiază". înainte de a închide el precizează că este de origine maliană. Condițiile

Din presa străină
(„LE POINT")

cei trei — ni s-au impus o devin brusc diferite: vizita serie de condiții: să avem nu poate avea loc imediat, un venit lunar care să re- ‘ 'prezinte de patru ori chi- sar.ria și să aducem o garanție- bancară. După vizitele efectuate la interval de cîteva minute, sunăm la telefon pentru a stabili o întrevedere. Abdelkader Dansoko sună mai întîi. Răspunsul este fără echivoc: „Nu, domnule, din Păcate apartamentul este deja închiriat”. Zece minute mai tîrziu, Driss și cu mine sunăm la rîndul nostru. Răspunsul este și de această dată fără echivoc: „Da, apartamentul mai este liber, trebuie doar să treceți pe la agenție”. Marea societate de asigurări nu

trebuie constituit un do- Lista documentelor pare interminabilă...Dintre cele aproximativ zece locuri de muncă Ia care am apelat, Driss a fost refuzat de două ori, Abdelkader — de cinci ori... La Lille, pentru un post de reprezentant comercial 14 produse de electro- menajere, Abdelkader, deși a prezentat dovezi de înalță competență și numeroase diplome, nu a reușit să-1 impresioneze pe director. „Vă vom examina cererea și vă vom telefona săptămîna viitoare”. Un mod politicos de a refuza candidatura lui Abdelkader, care și acum așteaptă
se lui i-a un un

ț.
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După o evoluție promițătoare, 
într-un joc

A.S. Paroșeni a

La prima repetiție ■fața propriului public, la Vulcan, AS Paroșeni Vulcan a primit replica divizionarei A Corvinul Hunedoara (l ocul 5 ), miercuri după-amiază, pe stadionul „Central”.Puternic remaniată, e- echipa antrenată de Puiu Benea se impune încă din start fa fața unei echipe a Corvinului din care nu lipsesc loniță. Cocan, I. Petcii, Gabor, Al. Sueiu sau Nicoară. Am asistat la o partidă cu multe momente de fotbal bun, cîștigată în final cu 2—1 (1—0), de AS Paroșeni, prin golurile realizate de Matula (min. 24) cu un șut din interiorul careului, și Baltaru (min. 79) din 11 m, a- cordat ca urmare a unui fault asupra lui Adr. Barbu. Pentru hunedoreni a înscris Gică lordache (min. 49), printr-un șui frumos la vinclu.Ce am remarcat dincolo de această victorie de pal- rînd, ordin general, circulația perma-mares? In primul ea o constatare de

nentă a mingii, dăruirea întregii echipe, un presing perfect și buna colaborară între compartimente. No- minalizînd, a surprins plăcut jocul pe flancul stîng defensiv al lui Milenovici (despre care antrenorul Benea spunea că poate juca orice post în echipă), excelenta integrare fa e- chipă a noilor veniți, M. Lazăr (Minerul Motru), Iepure (Metalul Aiud) și Bur- dulean (Minerul Șt. Vulcan), precum și șarjele lui Adr. Bârbu, clarviziunea și siguranța iui Dianu.Toate acestea dau speranțe echipei AS Paroșeni, care va avea un retur dificil în seria a III-a a diviziei B, dar de la care speră mult...AS Paroșeni Vulcan a jucat în formula: Crecan — Dodenciu, Buzduga, Manea, Milenovici — M. Lazăr, G, Bîrsan, Matula, Iepure — Adr. Barbu, Baltaru. Au mai jucat: Oprița, Burdu- lean, Dianu, Leleșan,- Nă- creală.
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